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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok a téma szerint hatáskörre l

rendelkező

Varga Mihály

nemzetgazdasági miniszter úrhoz ,

„Önkormányzatok pénzével szépítenék a költségvetési statisztikákat? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Több települési önkormányzat jelezte, hogy az elmúlt hetekben olyan leveleket kaptak megye i

önkormányzatoktól, amelyben nyomatékosan felhívják az érintetteket : ha európai uniós forrássa l

kapcsolatban támogatási el őleghez jutottak, azt ne pénzintézeti számlán kezeljék, hanem „a z

államháztartás tartós pénzügyi egyensúlyának fenntartása érdekében” az összeget kincstár i

számlán tartsák.

Az önkormányzati vezetők levelükben hozzátették: a kért intézkedést jobb, ha mihamarabb

megteszik, mert már egyébként is folyamatban van egy kormányrendelet módosítása, amely az 50 0

millió forintos kincstári számlakötelezettséget 100 millió forintra fogja lecsökkenteni .

Az uniós források hatékony felhasználására, valamint az önkormányzatok pénzügy i

függetlenségének fontosságára figyelemmel arra kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1) Valóban van olyan kormányzati elvárás, hogy az önkormányzatok kincstári számlá n
tartsák a támogatási elő legek százmilliós tételeit?

2) Valóban van olyan kormányzati szándék, amely a hivatkozott kormányrendeletben

megfogalmazott 500 milliós összeghatár drasztikus csökkentését célozza? Ha igen ,

mikor lépnek hatályba a módosult szabályok ?
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3) Hány önkormányzat mekkora összeg ű támogatási előlege lenne érintett az így

módosuló elő írások miatt?

4) Mi az indoka annak, hogy pont az év végén, a költségvetési szabályok teljesülésének

ellenőrzésekor került sor ilyen kormányzati kérésre ?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2017 . december 20 .

Burány Sándor
országgyűlési képviselő (MSZP)
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